
Boniek: Roma nic nie zrobi, jeśli zechcą Szczęsnego w Londynie

News - ASRoma.pl

Jeśli Centro Suono Sport, to wywiad ze Zbigniewem Bońkiem. Rzymskie

radio rozmawiało z prezydentem polskiej federacji piłkarskiej o aktualnej

sytuacji w Romie.

Jak się czuje Szczęsny?

- Szczęsny czuje się świetnie w Rzymie. Podoba mu się miasto i podoba mu się

zespół. Powiedział, że w Romie zaliczył techniczny skok jakościowy, ale jego karta

należy do Arsenalu i dlatego Roma nie może nic zrobić, jeśli zechcą go w Londynie.

Szczęsny jest najlepszy z bramkarzy, których posiada Roma. Skorupski jest innym

bramkarzem od Szczęsnego, również on jest mocny. 

Derby Coppa Italia?

- Czasami to się zdarza, gdy znajdujesz się w swoim najlepszym okresie formy. Lazio

dobrze przeciwstawiło się Romie w fazie defensywnej, ale jest jeszcze mecz

rewanżowy. Jeśli Roma nic nie wygra i Luciano Spalletti odejdzie, kierownictwu nie

będzie łatwo go zastąpić.

Roma ma rezerwowych na poziomie?

- El Shaarawy i Perotti są ważnymi graczami kadry, robią to, co mogą robić. Jeśli

gracz czuje się niepodważalnym piłkarzem pierwszego składu, daje z siebie więcej,

wystarczy spojrzeć na Dzeko i Nainggolana.

Jutrzejszy mecz?

- Napoli i Roma grają najlepsza piłkę we Włoszech, Juve jest twardym zespołem z

bardzo mocnymi napastnikami. W przyszłym sezonie wszystkie się zmieni, gdyż

cztery włoskie zespoły będą awansować bezpośrednio do fazy grupowej Ligi

Mistrzów.

Sytuacja kierownicza w Romie?

- Roma potrzebuje stabilizacji na poziomie kierowniczym i jeśli chodzi o nowy

stadion. W tym momencie kluby z Mediolanu są w tyle. Gdy do Romy przybył

Manfredonia ultrasi protestowali transfer byłego laziale. Wówczas zespół wysłał

mnie, abym z nimi porozmawiał, bo byłem obcokrajowcem.
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